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Protokół 

z posiedzenia Komisji Statutowej Rady Miejskiej w Więcborku,  

z dnia 25.06.2018r. 
 

 

Posiedzenie odbyło się w salce narad Urzędu Miejskiego w Więcborku.  

 

Spotkanie trwało od godz. 13:00 – 13:50.  

 

Obecność według załączonej listy obecności.  

 

Spoza Komisji w spotkaniu uczestniczyli:  

 

1. Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Więcborku –  

       Tomasz Siekierka  

 

Na wstępie Przewodniczący Komisji p. S. Posieczek powitał wszystkich zebranych podając 

tematykę obrad spotkania, która obejmowała:  

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w statucie Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Więcborku.  

2. Sprawy różne.  

 

Do powyższego porządku obrad nie wniesiono zmian i przyjęto go jednogłośnie 

pozytywnie. 

 

Ad. 1.  
Projekt uchwały w sprawie zmian statutu MGOPS przedstawił T. Siekierka. Wyjaśnił, 

że w statucie wprowadzono 2 zmiany. Pierwsza zmiana związana jest z nowym zadaniem, jakie 

będzie realizował Ośrodek, a dot. Programu „Dobry Start”. Druga zmiana dotyczy utworzenia 

od 1 września 2018 r. Klubu Samopomocy Senior Plus, na które gmina otrzymała wsparcie. 

utworzenie Klubu wymaga zmiany regulaminu Organizacyjnego. 

 

Radny J. Kabattek zapytał o formę składania wniosków do programu Dobry Start? 

 

T. Siekierka odpowiedział, że od 1 lipca można składać wnioski elektronicznie, a od 1 sierpnia 

papierowo. Od lipca można składać wnioski na wszystkie świadczenia. 

 

Więcej pytań nie było. 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

 

Ad. 2 Sprawy różne. 

 

Radna G. Witczak zapytała o mieszkania chronione, które wcześniej zostały usunięte ze 

struktury organizacyjnej. 
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T. Siekierka wyjaśnił, że utworzenie mieszkań chronionych wiąże się z barierami, które muszą 

zostać zlikwidowane. Przy Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Kr. tworzy się mieszkania 

chronione. Zgłosiliśmy tam naszych mieszkańców i mamy nadzieję, że uda się zdobyć miejsca. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Spotkanie Komisji zakończono. 

 

 

Prot. E.K.K. 

 

 

Przewodniczący Komisji 

 

Stanisław Posieczek 


